
Referat styremøte 05.03.2024 

Tilstede: Anne Lise Storkjørren, Anne-Mari Myrèn, Mette Folmer Ystrøm, Yvonne Haglund og 

Camilla Rødland 

Frafall: Heidi Linnerud, Karianne Hasselgård Sande og Bettina Myrèn 

 

19/24 Treningsavgift 

- Følgende tilbakemeldinger har kommet etter vi lanserte treningsavgift: hvem skal 

betale, er ikke dette en årsmøtesak, hva med de husstandene som har flere 

medlemmer, er det treningsavgift eller dugnadsavgift, medlemsavgift skal dekke 

driftskostnader og kurs skal få klubben til å gå rundt, hva med de som trener utstilling 

noen ganger i løpet av året, hva med felles spleis ved å legge på medlemsavgiften?  

- Etter diskusjoner frem og tilbake, blir styret enig om å foreslå å legge på 

medlemsavgiften 150,-. Dette vil ikke bli gjeldende før neste år, derfor vil klubben ikke 

få dekket kostnaden for vedlikeholdsarbeidet i 2024.  

20/24 Innkomne saker 

- Styret leser gjennom sakene. Sakene renskrives og legges inn i årsmøtepapirene.  

21/24 Eventuellt 

- Yvonne foreslår å få inn en ekstern ordstyrer til årsmøtet. Anne-Mari tar ansvar for 

dette. 

 

Neste styremøte 20.03.2024 etter årsmøtet er avholdt. 

 

15.03.2024 

Camilla Rødland 


